
فتح اللــه زاده پــس از اینکــه بــه مدیریــت اســتقلال رســید در یکــی از اولین 
ــد مدیریــت شــایعاتی  ــن بازدی ــه کمــپ اســتقلال ســر زد. ای کارهایــش ب
را بــه وجــود آورد کــه اســتقلال قــرار اســت بــرای تمریــن بــه ایــن مــکان 
بازگــردد امــا بــه نظــر می رســد کمــپ هنــوز بــرای میزبانــی تیــم آمــاده 
نیســت و اســتقلالی ها بایــد بــه تمرینــات خــود در مجموعــه ورزشــی 

انقــلاب ادامــه دهنــد.

بــا بازگشــت علــی  فتح اللــه زاده بــه اســتقلال در یکــی از اولیــن اقدامــات علــی 
امیــری کــه در گذشــته ســابقه همــکاری بــا مدیــر عامــل جدیــد اســتقلال را 
داشــت بــه ســمت قائــم مقامــی باشــگاه رســید. ایــن انتخــاب زیــاد بــه مــذاق 
هــواداران اســتقلال خــوش نیامــد و بــا موجــی از مخالفت هــا روبــه رو شــد. 
هــواداران ترجیــح می دادنــد چهــره نــام آشــناتر و یــا یــک پیشکســوت بــه 

ــام می رســید. ــن مق ای

علی امیریاستقلال

واکنش منفی به بازگشت تمرین درکمپ برای بعد

پرویــز مظلومــی کــه در حــال حاضــر عضــو هیــأت مدیــره اســتقلال اســت 
ســابقه کار بــا علــی فتح اللــه زاده را در کارنامــه خــود دارد. 

فتح اللــه زاده طــی تماســی کــه بــا پرویــز مظلومــی داشــته اســت بــه  او اعــلام 
کــرده کــه بــا قــدرت در ســمتش کار را ادامــه دهــد چون روی کمک او حســاب 
بــاز کــرده اســت تــا بــار دیگــر بتواننــد مســیر موفقیــت اســتقلال را در کنــار 

هــم طــی کننــد.

پرویز مظلومی

ادامه فعالیت در هیأت مدیره

ماجرای حقوق 
عجیب یکی از 

مدیران چیست؟
گفته می شود یکی از مسئولان 
ل  ستـــقلا ا ه  شگا با نــــــــــــی  میا
دستمزدی دریافت می کند که 
باعث تعجب مدیران جدید باشگاه 
استقلال شده است. این فرد 
هزینه اسکان قابل توجهی را هم 
به دوش باشگاه استقلال گذاشته 
و در یکی از هتل های مجلل تهران 
سکونت دارد و مشخص نیست 
که چرا باشگاه استقلال چنین 
شرایط خاصی را برای این فرد 
فراهم کرده است. در واقع نوع 
برخورد مدیران گذشته باشگاه 
استقلال با شخص مورد نظر به 
مانند یک بازیکن پرطرفدار است 
که باید دید با آمدن فتح الله زاده 
آیا همان شرایط ادامه خواهد 

داشت یا خیر؟!

وی ای آر به این 
فصل نمی رسد

باشگاه استقلال در هفته های 
اخیر بارها ازجانب داور لطمه 
دیده است و تصمیم هایی در 
جریان بازی ها رخ داده که هرگز به 
سود آبی ها نبوده است. سوختن 
پینتو  لتی های متعدد که سا پنا
هم به آن اشاره داشته استقلال 
ر  را در وضعیت نامناسبی قرا
داده و اگر آن همه پنالتی به سود 
استقلال گرفته می شد، شاید الان 
با اختلاف امتیازی مناسب در 
صدرجدول قرار داشت. مطالبه 
ور  ر یا همان کمک دا وی ای آ
ویدئویی از همین قصه شکل 
گرفته و آبی ها بارها به آن اشاره 
کرده اند اما با توجه به صحبت های 
تازه مسئولان کمیته داوران باید 
موضوع استفاده از کمک داور 
ویدئویی را تمام شده دانست. 
طبق صحبت های اخیر خسروی 
تا پایان این فصل قرار نیست 
کمک داور ویدئویی در ورزشگاه ها 
نصب شود و احتمالاً اعتراض ها 

به داوری ادامه خواهد داشت.

 اگر بازی 
بدون تماشاگر باشد

نساجی با برگزاری 
سوپرجام در آزادی 

مشکلی ندارد
براساس اعلام سازمان لیگ برتر، 
دیدار سوپرجام فصل گذشته 
میان استقلال و نساجی روز 
یازدهم آبان ماه برگزار خواهد 
شد و برنده این مسابقه کاپ را 
بالای سر می برد. البته سازمان 
لیگ هنوز میزبان این بازی )در 
واقع باید گفت محل برگزاری این 
مسابقه( را معرفی نکرده و شاید 
زمانی که شما مشغول خواندن 
ه  خبر مذکور هستید، ورزشگا
محل انجام سوپرجام مشخص 
شده باشد ولی مسئولان باشگاه 
معتقد  سه شنبه شب  جی  نسا
بودند اگر قرار باشد جدال آنها 
با استقلال بدون تماشاگر برگزار 
شود، نساجی مشکلی با انجام 
زادی  ه آ این بازی در ورزشگا
کیفیت  داشت چون  هد  ا نخو
زمین چمن آن مطلوب است و 
از طرفی دیگر، با توجه به اینکه 
تمرینات نماینده مازندران اغلب 
اوقات در داخل پایتخت برگزار 
می شود، برگزاری سوپرجام در 
ورزشگاه آزادی موجب خواهد شد 
تا آنها یک مسافرت کمتر انجام 
داده و از نظر مالی سود ببرند به 
همین خاطر مشکلی با برگزاری 
مسابقه در ورزشگاه آزادی ندارند 
اما همان طور که گفتیم، به شرطی 
که سوپرجام بدون حضور تماشاگر 
باشد. اگر قرار بر حضور هواداران 
در استادیوم شود، کاملاً طبیعی 
است که شرایط نساجی مازندران 

هم عوض خواهد شد.
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از کمپ آبی
5استقلال

شرایط استقلال را تا به اینجای کار 
چطور ارزیابی می کنید؟

اول ایــن نکتــه را بگویــم کــه الان جــام 
نمی دهنــد و تــا پایــان فصــل راه زیــادی 
مانــده اســت. از نظــر شــرایط تیــم 
اســتقلال هــم بایــد بگویم کمی نوســان 
داشــته اســت. اما اگر مشــکلات را حل 
کننــد می تواننــد در فصــل جــاری هــم 

قهرمــان شــوند.
استقلال تغییر مدیریتی ناگهانی 
داشت. اتفاقی که همه را شوکه 

کرد! نظرتان در خصوص این 

تغییر ناگهانی چیست؟
اصــلاً خــوب نیســت. هیــچ کجــای 
دنیــا نمی بینیــد کــه چنیــن تغییــری 
یکدفعــه ای داشــته باشــند. هــر تیمــی 
ــرای یــک فصــل  ــزی ب ــه برنامه ری ــاز ب نی
دارد و در چنیــن مقطعــی مدیرعاملــش 
عــوض نمی شــود. بایــد بگوینــد چــرا 
آقــای آجورلــو را آوردنــد و چــرا هــم از 
تیــم اســتقلال کنــار گذاشــتند. بهتــر 
اســت بگوینــد دلیــل ایــن جا به جایــی 
ــه هــر حــال حــق مخاطــب  چیســت؟ ب
ایــن فوتبــال اســت کــه دلیــل تغییــر 
ناگهانــی مدیریــت اســتقلال را بدانــد.

خیلی ها معتقدند این تغییر 
کاملاً هوشمندانه بوده است. 

چون آقای فتح الله زاده محبوب 
هواداران بوده با هوشمندی کامل 

تغییرات را انجام دادند.
مــن هــم قبــول دارم آقــای فتح اللــه زاده 

محبــوب هســتند امــا دلیــل تغییــر 
یکدفعــه ای را واقعــاً متوجــه نمی شــوم.

بعد از کنار گذاشتن آقای آجورلو 
شایعه شد که ساپینتو از استقلال 

استعفا داده است!
بعضــی مواقــع شــایعات بــه واقعیــت 
می پیونــدد و بعضــی مواقــع هــم نــه. 
امــا بــا تغییــری کــه در بخــش مدیریتــی 
انجــام شــد طبیعــی اســت کــه تمرکــز 
تیــم اســتقلال بــه هــم بریــزد. امــا 
ســاپینتو بــا اســتقلال قــرارداد دارد 
مگــر می توانــد براحتــی بــرود و زیــر 

قــراردادش بزنــد؟!
خیلی ها با استقلال قرارداد 

داشتند اما براحتی رفتند!
ایــن هــم هســت. بــه هــر حــال شــاهد 
تغییــرات یکدفعــه ای هســتیم کــه اصلاً 

هــم خــوب نیســت.
بزودی لیگ تعطیل می شود. 

این تعطیلات را چطور ارزیابی 
می کنید؟ به نظرتان این تعطیلات 

مفید است یا نه؟
بســتگی بــه برنامه ریــزی تیم هــا دارد. 
اگــر تیم هــا بخوبــی برنامــه بریزنــد ایــن 
فرصت برایشــان خوب و طلایی اســت 
در غیــر ایــن صــورت بــه ضررشــان تمــام 

می شــود.
چقدر اردوهای خارجی را برای 

استقلال مفید می دانید؟
بــه هــر حــال وقتــی لیــگ تعطیــل 
می شــود بایــد تیم هــا برنامه ریــزی 
کننــد و در چنیــن شــرایطی اســتقلال 
هــم بــا قــراردادن اردوی خارجــی در 
برنامه هایــی کــه دارد بایــد از فرصــت 

اســتفاده کنــد.
استقلال بازی با آلومینیوم را در 

پیش دارد، این بازی را چطور 
ارزیابی می کنید؟

بــه نظــرم بــازی خیلــی ســختی بــرای 
اســتقلال خواهــد بــود.

چرا؟
لومینیــوم تیــم خوبــی اســت و هــر  آ
تیمــی هــم شــرایط خــاص خــودش را 
دارد. امیــدوارم بــازی خوبــی شــود و 

اســتقلال نتیجــه بگیــرد.
یکی از انتقاداتی که این روزها به 
تیم استقلال می شود این است 

که برای بازی ها برنامه ندارد و 
تاکنون براساس اتفاقات نتیجه 

گرفته است! نظر شما در این 
خصوص چیست؟

مــن هــم در ابتدای صحبت های خودم 
گفتــم کــه تیــم اســتقلال در بازی هــا 
نوســان زیــادی دارد و اگــر بخواهــد بــا 
همیــن رویــه ادامــه دهــد بــه بن بســت 
ــرای ادامــه  ــد اســتقلال ب می خــورد. بای

راه ایــن نوســان را از بیــن ببــرد.

 هیچ کجای دنیا 
نمی بینید که 

چنین تغییری 
یکدفعه ای 

داشته باشند. 
هر تیمی نیاز به 
برنامه ریزی برای 
یک فصل دارد و 

در چنین مقطعی 
مدیرعاملش 

عوض نمی شود. 
باید بگویند چرا 

آقای آجورلو را 
آوردند و چرا هم 

از تیم استقلال 
کنار گذاشتند. 

بهتر است 
بگویند دلیل 

این جا به جایی 
چیست؟

 zخبر

ادامه تغییرات در استقلال

2 عضو جدید در هیأت مدیره استقلال
تذکر مهم فتح الله زاده به ساپینتو

عصبانی نشو

 zسوژه روز zفانتزی روز

بــا جدایــی آجورلــو از مدیریــت باشــگاه اســتقلال 
بایــد یــک نفــر بــه جــای او در هیــأت مدیــره 
اســتقلال قــرار بگیــرد. اگــر اتفــاق خاصــی رخ 
ندهــد مدیرعامــل جدیــد اســتقلال بــه جــای 

آجورلــو عضــو هیــأت مدیــره خواهــد شــد. 
در ســال های گذشــته همــواره مدیرعامــل 
یکــی از اعضــای هیــأت مدیــره هــم بــوده و 
فتح اللــه زاده نیــز بــزودی عضــو هیــأت مدیــره 

باشــگاه اســتقلال خواهــد شــد. 
امــا دیگــر عضــوی کــه احتمــالاً بــزودی معرفــی 
می شــود، جانشــین محمــد مؤمنــی خواهــد بود. 
مؤمنی در زمان مدیریت آجورلو برش بســیاری 
در لایه هــای مدیریتــی داشــت و بــه دلیــل 
دوســتی دیرینــه بــا آجورلــو همــواره مــورد توجــه 

بــالا دســتی ها قــرار داشــت. 
بــا رفتــن آجورلــو امــا مؤمنــی از ســمت خــود 

اســتعفا داده و بــا اینکــه فتح اللــه زاده بــا ایــن 
اســتعفا مخالفــت کــرده امــا بعیــد اســت مؤمنــی 

بــه فعالیــت در اســتقلال ادامــه دهــد. 
ایــن موضــوع در میــان مســئولان باشــگاه 
ــر  ــرار اســت وزی ــز مطــرح شــده و ق اســتقلال نی
ورزش و جوانــان بعــد از مشــورت بــا مدیرعامــل 
اســتقلال یــک عضــو جدید را بــرای هیأت مدیره 

انتخــاب کنــد. 
هیــچ بعیــد نیســت یــک پیشکســوت دیگــر بــه 
هیــأت مدیــره باشــگاه اســتقلال اضافــه شــود و 
فــرد جدیــد نیــز بــه ماننــد مؤمنــی بازیکــن اســبق 

باشــگاه اســتقلال باشــد. 
بــر اســاس اطلاعــات جدیــدی کــه از باشــگاه 
اســتقلال رســیده ظــرف دو تــا ســه هفتــه آتــی 
تغییــرات بیشــتری در ایــن باشــگاه بــه وجــود 

خواهــد آمــد.

تغییــر  ز  ا بعــد  ز  رو یــک 
ه  شــگا با در  مــل  مدیرعا
اســتقلال نشســتی میــان 
پینتو  للــه زاده و ســا فتح ا
برخــی  تــا  شــد  ر  برگــزا
ابهامــات از ذهــن دو طــرف 
پــاک شــود. ســاپینتو کــه تصــور 
ــا آمــدن مدیــر جدیــد  می کــرد ب
جایگاهــش سســت خواهــد 
شــد و حتــی اســتعفای ضمنــی 
خــودش را هــم اعــلام کــرده 
یــر  مد بــا  ر  یــدا د بــه   ، د بــو
رفــت تــا ایــن موضــوع را بــه 
او انتقــال دهــد امــا صحبــت  
دربــاره جدایــی از اســتقلال 
بــا فتح اللــه زاده بســیار کوتــاه 

بــود و مدیرعامــل جدیــد آبی هــا 
بــه آقــای ســرمربی تأکیــد کــرد کــه 
ــا همــان انــرژی همیشــگی  بایــد ب
در اســتقلال بــه فعالیــت ادامــه 
ز  ا برخــی  کــه  نــد  بما  . بدهــد
نزدیــکان مســئولان ســابق در 
ایــن راســتا هــم نقــش داشــتند و 
اطلاعــات نادرســتی بــه ســرمربی 
اســتقلال داده بودنــد تــا او نگــران 
شــود.  امــا مهم تریــن بخــش از 
صحبت هــای آن روز دو طــرف 
اختصــاص داشــت بــه تذکــرات 
پینتو  ســا بــه  ه  د ا للــه ز فتح ا
بــرای آرامــش بیشــتر در حیــن 
بازی هــای اســتقلال. درواقــع 
هــدف اصلــی فتح اللــه زاده از 

رویارویــی بــا ســاپینتو همیــن 
موضــوع بــوده و برخــلاف آنچــه 
در روزهــای اخیــر گفتــه شــد 
ن  طمینــا ا ی  بــرا یــن جلســه  ا
خاطــر ســرمربی برگــزار شــده، 
امــا ایــن موضــوع صحــت نــدارد 
و فتح اللــه زاده بیشــتر دربــاره 
حفــظ آرامــش بــا آقــای ســرمربی 
صحبــت کــرده و از او خواســته 
در جریــان بازی هــای لیــگ برتــر 

هرگــز عصبــی نشــود. 
تردیــدی نیســت اگــر ســاپینتو 
بخواهــد بــه ایــن تذکــر گــوش 
نکنــد و بــا همــان فرمــان ادامــه 
دهــد، بــا واکنــش مدیرعامــل 
اســتقلال مواجــه خواهــد شــد.

 مهدیه دریابیگی
روزنامه نگار

 zسؤال و جواب

رفتن آجورلو اصلاً خوب نبودرفتن آجورلو اصلاً خوب نبود

پاشازاده: مگر سایپنتو پاشازاده: مگر سایپنتو 
می تواند   زیر قراردادش بزند؟می تواند   زیر قراردادش بزند؟

تنهــا دو هفتــه تــا آخــر لیــگ )قبــل از جــام جهانــی( باقــی مانــده اســت. پرونــده لیــگ برتــر بــا دو بــازی دیگــر بــه طــور موقت بســته می شــود تا بعــد از جــام جهانی با بــازی حســاس دربی دوبــاره اســتارت بخورد امــا همین دو 
بــازی می توانــد بــرای دو رقیــب دیرینــه کــه حــالا نــه ســایه بــه ســایه بلکــه نفــس بــه نفس هــم در جــدول حرکت می کننــد حیاتی باشــد. اما اســتقلال نســبت به رقیب خــود در ایــن روزهای حســاس یک تفاوت چشــمگیر 
دارد. اســتقلال ایــن روزهــا بــه طــور ناگهانــی مدیرعاملــش عــوض شــد و در حــال حاضــر بایــد بــا علــی فتح اللــه زاده بــه کار خــودش ادامــه دهــد. اگــر اســتقلالی ها بتواننــد در دو بــازی پیــش رو موفــق شــده و امتیــاز ایــن 
بازی هــا را بــه دســت آورنــد، تعطیــلات لیــگ برتــر را بخوبــی شــروع کــرده و بــرای ادامــه مســیر برنامه ریــزی می کننــد. بــا مهــدی پاشــازاده مدافــع ســابق اســتقلال در مــورد تمــام اتفاقــات اخیــر ایــن تیــم همــکلام شــدیم.


